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《国庆节英语作文2篇（带翻译）》

国庆节是中华民族共同的盛大庆典，五星红旗在蓝天飘扬，人民心中充满自豪与喜悦
。这一天，我们共同祝愿祖国繁荣昌盛，国泰民安，创造更加辉煌的未来!这里给大家
分享两篇国庆节英语作文，供大家学习。

国庆节英语作文一

National Day is a significant holiday in China, celebrated on October 1st. This year, we
mark the 75th anniversary of our great nation. During this time, people enjoy a week-
long vacation. Many choose to travel, visiting famous scenic spots or spending quality
time with family. Fireworks and parades add to the festive atmosphere. It's a time to
honor our country's past and look forward to a brighter future.

国庆节是中国的一个重要节日，庆祝日期为10月1日。今年，我们庆祝伟大祖国的第75
个生日。在这段时间里，人们可以享受为期一周的假期。许多人选择出游，参观著名
景点或与家人共度美好时光。烟花和游行增添了节日的氛围。这是一个缅怀祖国历史
、展望美好未来的时刻。

国庆节英语作文二

The National Day holiday is a period of immense joy and pride for Chinese citizens. It's
an opportunity to reflect on the country's remarkable journey since its founding. Streets
are adorned with red flags, symbolizing prosperity and unity. People gather in parks to
enjoy cultural performances and traditional activities. This holiday strengthens our
national identity and fosters a sense of community.

国庆节假期对中国公民来说是充满欢乐和自豪的时刻。这是一个反思自建国以来国家
非凡历程的机会。街道上挂满了象征繁荣和团结的红旗。人们聚集在公园里，享受文
化表演和传统活动。这个假期加强了我们的民族认同感，培养了社区归属感。
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